
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 
MLADĚJOV NA MORAVĚ KONANÉHO DNE 17.01.2022 

V KULTURNÍM DOMĚ 

 

Přítomní zastupitelé: Jaroslav Satler, Karel Haškovec, Jan Grund, Jiří Prusák, Eva Kudynová, Radek 
Sekanina, Miroslava Pospíchalová, Drahomíra Lišková 

Omluvení zastupitelé: Lukáš Marek 

Neomluvení zastupitelé: 0 

Zasedání bylo zahájeno v 19:00. 

Zasedání předsedá místostarosta Karel Haškovec. 

Informace o konání veřejného zasedání zastupitelstva obce Mladějov na Moravě byla zveřejněna podle 
§ 93 odst. 1 Zákona o obcích na úřední desce Obecního úřadu v Mladějově na Moravě v souladu se 
zákonem a to po dobu nejméně 7 dní od 10.01.2022 do 17.01.2022. Informace byla zároveň 
zveřejněna na elektronické úřední desce na webových stránkách obce www.mladejovnamorave.cz. 
Zápis z předchozího zasedání zastupitelstva obce Mladějov na Moravě byl zveřejněn v souladu se 
zákonem na obou úředních deskách. Originál zápisu byl podle § 95 odst. 2 Zákona o obcích uložen na 
obecním úřadu k nahlédnutí, byl podepsán oběma ověřovateli a nebyla k němu podána žádná námitka. 

Dle prezenční listiny dnešního veřejného zasedání je přítomno 8 členů zastupitelstva, tím je 
zastupitelstvo dle § 92 odst. 3 Zákona o obcích, usnášeníschopné. 

 

Program zasedání 

1. Schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatelů 
2. Schválení zápisu z 16.12.2021 
3. Rozpočtové opatření č.14/2021 
4. Záměr prodeje pozemků ve vlastnictví obce – parc. č. 310, 2369 
5. Revokace usnesení č. MLA 2021/29 a MLA 2021/30 
6. Schválení uzavření nájemní smlouvy č. 22N21/19 se Státním pozemkovým úřadem a dohody 

o zaplacení úhrady za užívání nemovité věci č. 22N21/19 
7. Žádosti o finanční příspěvek  -    SK stolní tenis 
8. Schválení veřejnoprávních smluv -    Charita Moravská Třebová 

- Charita Polička 
- Sociální služby Lanškroun 

9. Schválení výše úhrady pro právnické a podnikající fyzické osoby za zapojení do obecního 
systému odpadového hospodářství 

10. Různé, diskuze 

 

1. Schválení programu, volba zapisovatele a ověřovatelů 

Předsedající navrhnul, aby byl přidán bod 9. Schválení výše úhrady pro právnické a podnikající fyzické 
osoby za zapojení do obecního systému odpadového hospodářství. 

Nikdo nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2022/1 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje doplnění programu zasedání o bod 9. 
Schválení výše úhrady pro právnické a podnikající fyzické osoby za zapojení do obecního 
systému odpadového hospodářství. 

 



HLASOVÁNÍ: 

Pro: 8    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

Zastupitelé ani přítomní občané nevznesli připomínky ani návrhy k navrženému programu. 
Předsedající navrhl určit zapisovatelkou paní Marii Zelencovou a ověřovateli zápisu pana Jana Grunda 
a paní Evu Kudynovou. 

Návrh usnesení č. MLA 2022/2 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje program zasedání zastupitelstva obce. 
Zapisovatelkou určuje paní Marii Zelencovou a ověřovateli zápisu pana Jana Grunda a paní 
Evu Kudynovou. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 8    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

2. Schválení zápisu z 16.12.2021 

Zastupitelé ani přítomní občané nevznesli žádné připomínky k zápisu ze zasedání ze dne 16.12.2021. 

Návrh usnesení č. MLA 2022/3 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje zápis ze zasedání zastupitelstva obce 
Mladějov na Moravě ze dne 16.12.2021. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 8    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

3. Rozpočtové opatření č.14/2021 

Zastupitelstvo obce na svém zasedání dne 16.12.2021 pověřilo usnesením č. MLA 2021/106 starostu 
provedením RO. Jednalo se o souhrnné rozpočtové opatření ve vztahu k úpravě rozpočtu ke konci 
roku 2021. RO č. 14/2021 bude nedílnou součástí zápisu. 

Příjmy  1.116.200 CZK 

Výdaje  -313.800 CZK 

Nikdo ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě bere na vědomí informaci starosty o provedeném 
rozpočtovém opatření č. 14/2021. 

„Bez usnesení“ 

 

4. Záměr prodeje pozemků ve vlastnictví obce – parc. č. 310, 2369 
 

 parc. č. 310 

Žádost o koupi části pozemku pod č.j. 857/2021 z důvodu zpřesnění pozemku zaměřením geodetickou 
kanceláří (zaměřený plot). Jedná se o nově vznikající parc. č. 310/4 o výměře 2 m2, druh pozemku 
ostatní plocha. 



Nikdo ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2022/4 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje záměr prodeje nově vznikajícího 
pozemku parc. č. 310/4 o výměře 2 m2, druh pozemku ostatní plocha, který vznikne na 
základě dělení dle geometrického plánu č. 296-183/2017 zhotoveným Geodézií Svitavy, 
Wolkerova alej 14a, 568 02 Svitavy, v majetku obce v k.ú. Mladějov na Moravě, zapsaného 
u Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, Katastrální pracoviště Svitavy na LV 10001 za 
cenu 25 CZK/m2. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 8    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

 parc. č. 2369 

Žádost o koupi pozemku pod č.j. 38/2022 z důvodu vlastnictví sousední parc. č. 2371 v majetku 
žadatele. Jedná se o parc. č. 2369, druh pozemku trvalý travní porost o výměře 743 m2. Žadatel 
zdůvodňuje žádost tím, že je parcela neudržovaná, zarostlá rákosem, chtěl by se o ni starat a udržovat 
ji. 

Bylo předáno slovo žadateli, aby vysvětlil důvody, proč se o pozemek zajímá. Záměrem je výstavba 
jezírka o ploše zhruba 400 m2, je předjednáno s Povodím Moravy. Stavba jezírka dále od RD, bude 
ponecháno místo pro zvířata. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – potok je součástí parcely? Když koupíš parcelu, koupíš ji 
i s potokem, který budeš ze zákona povinný udržovat. 

Martin Šulc – je si toho vědom. 

Místostarosta Karel Haškovec – bude potřeba měnit statut pozemku na vodní plochu? 

Martin Šulc – bude potřeba vyjednat u pozemkového fondu. Dle informací náklad kolem 2.000 Kč, 
k tomu cena za projekt. 

Zastupitel Jiří Prusák – potok je teď čí? 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – obecní. 

Zastupitel Jiří Prusák – když byly poslední roky sucha, v potoku něco teklo? 

Martin Šulc – něco málo ano. 

Zastupitel Jiří Prusák – budeme se teda zbavovat nějakého zdroje vody? 

Martin Šulc – v tom místě je bažina. 

Zastupitel Jiří Prusák – prodáme pozemek i s potokem. Kšeftování s vodou nemám moc v lásce. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – bude to mít určitě nějaký přítok a odtok, nebude to stojatá 
voda. 

Martin Šulc – vše jde přes životní prostředí, nemůžu si dělat co chci, je potřeba projekt. 

Místostarosta Karel Haškovec – s jakou hloubkou se počítá? 

Martin Šulc – 1,5 – max. 2 metry. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – Máš nějaké vyjádření od Povodí? Bylo by možné donést ho na úřad 
nebo máš ho tady? 

Martin Šulc – předložil zastupitelům vyjádření Povodí Moravy. 



Zastupitel Jiří Prusák – podává protinávrh na odložení tohoto budu na příští zasedání. Do té doby 
zjistit, jestli nemá obec možnost využít to pro vlastní potřebu. Retenční nádrže budou chybět, budou 
se budovat a my se zbavíme pěkné plochy, kde je přítok i když je sucho. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – máme nějakou směrnici o prodeji pozemků? Nemáme. Když 
vybuduje rybníček, voda tam zůstane. 

Místostarosta Karel Haškovec – obec to měla v majetku dlouho, nestarala se o to. 

Přistoupilo se k hlasování o protinávrhu odložit tento bod na příští zasedání. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: Prusák, Sekanina  Proti: 5   Zdržel se: Satler 

 

Protinávrh nebyl schválen, přistoupilo se k hlasování původního návrhu. 

Nikdo další ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2022/5 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje záměr prodeje pozemku parc. č. 2369 
o výměře 743 m2, druh pozemku trvalý travní porost, v majetku obce v k.ú. Mladějov na 
Moravě, zapsaného u Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, Katastrální pracoviště 
Svitavy na LV 10001 za cenu 25 CZK/m2. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 6     Proti: Prusák  Zdržel se: Sekanina 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

5. Revokace usnesení č. MLA 2021/29 a MLA 2021/30 

Dne 06.05.2021 zastupitelstvo na svém zasedání schválilo uzavření dohody o zaplacení úhrady za 
užívání nemovité věci č. 22N21/19 (č. usnesení MLA 2021/29) a uzavření Nájemní smlouvy 
č. 22N21/19 (č. usnesení MLA 2021/30) se Státním pozemkovým úřadem. Jedná se o stavební parcely 
pod nemovitostmi, které obec koupila od pana Koláře a o pozemek dvora a kousek přilehlé parcely 
u cesty. Z důvodů nejasností, je potřeba zrušit obě usnesení a dohodu a smlouvu schválit znovu 
s novými daty a částkami. 

Oslovena účetní obce k podání informací. Byly nejasnosti v termínech atd. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – na základě toho, co jsme vyšťourali na kontrolním výboru, tak 
se toto rozjelo a zjistilo se, že to není hotové a není platné? 

Zastupitel Radek Sekanina – už jednou se to schválilo, problém jen v datumech a podpisech. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – je tam jiná částka. 

Nikdo další ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2022/6 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě revokuje usnesení č. MLA 2021/29, kterým bylo 
schváleno uzavření dohody o zaplacení úhrady za užívání nemovité věci č. 22N21/19 se 
Státním pozemkovým úřadem, Husinecká 1024/11a, 130 00 Praha 3, IČO: 01312774 ze dne 
06.05.2021 a dále revokuje usnesení č. MLA 2021/30, kterým bylo schváleno uzavření 
Nájemní smlouvy č. 22N21/19 se Státním pozemkovým úřadem, Husinecká 1024/11a, 130 
00 Praha 3, IČO: 01312774 ze dne 06.05.2021. 

 

 



HLASOVÁNÍ: 

Pro: 8    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

6. Schválení uzavření nájemní smlouvy č. 22N21/19 se Státním pozemkovým úřadem 
a dohody o zaplacení úhrady za užívání nemovité věci č. 22N21/19 

Zastupitelům byla předložena dohoda o zaplacení úhrady za užívání nemovité věci č. 22N21/19 
a nájemní smlouva č. 22N21/19. 

Nikdo ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2022/7 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje uzavření dohody o zaplacení úhrady za 
užívání nemovité věci č. 22N21/19 se Státním pozemkovým úřadem, Husinecká 1024/11a, 
130 00 Praha 3, IČO: 01312774. Dohoda č. 22N21/19 bude nedílnou součástí zápisu. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 8    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. MLA 2022/8 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje uzavření Nájemní smlouvy č. 22N21/19 
se Státním pozemkovým úřadem, Husinecká 1024/11a, 130 00 Praha 3, IČO: 01312774. 
Nájemní smlouva č. 22N21/19 bude nedílnou součástí zápisu. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 8    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

7. Žádosti o finanční příspěvek – SK stolní tenis 

Byla doručena žádost o finanční příspěvek z rozpočtu obce pod č.j. 856/2021 na činnost SK stolní tenis 
Rychnov na Moravě – Mladějov pro rok 2022 ve výši 5.000 Kč. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – v roce 2021 jsme nepodpořili hasiče, nepodpořili jsme z plné částky 
fotbalisty a odůvodňovalo se to tím, že se nic nedělalo. Fotbalisti měli nějakou činnost z části, dostali 
polovičku. Stolní tenis žádnou činnost nevykázal za ten rok. Nesouhlasím s tím. Sídlo podnikání máte 
v Rychnově, nechává vás tam zadarmo. Když budete mít sídlo podnikání tady, tak taky nemusíte platit 
za pronájem kulturáku. Neměli jste žádnou akci. Pokud nějaká akce bude, není problém požádat, 
třeba se vám odpustí nájem za ten den nebo se vám přidá na dary. Nesouhlasí s tím automaticky 
podporovat, když žádnou činnost pro naši obec nevykazujete. 

Místostarosta Karel Haškovec – je pravda, že vloni žádná akce nebyla (koronavirus). 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – všichni se vymlouváme na koronu. V jiných obcích to jde. 

Místostarosta Karel Haškovec – výmluvy to úplně nejsou. Před koronou se pořádal turnaj v Rychnově 
i tady a já jsem tady vedl děti v kroužku. To se teď kvůli korona virusu neděje, to souhlasím. Doufám, 
že tento rok bude jiný a snad to bude lepší v tomto ohledu. Pokud to situace dovolí, tak budeme snad 
něco dělat. 

Zastupitel Jaroslav Satler – je to na rok 2022 a to se neví, jestli se bude něco konat. 



Místostarosta Karel Haškovec – za rok 2021 jsme nedostali plnou částku, kterou jsme žádali. Ta se 
pokrátila, protože jste říkali, že se žádná činnost nevyvíjí. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – hasiči tady mají tolik děcek a nedostali ani korunu. 

Místostarosta Karel Haškovec – zažádali si? 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – zažádali si a neschválilo se to. 

Místostarosta Karel Haškovec – neschválilo se to kvůli tomu, že byla korona a že nebyly žádný akce. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – jak můžete vědět, co budete mít za akce? 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – pokud ty akce budou, rozjede se to, není problém zažádat si 
znovu a přiklepnout.  

Místostarosta Karel Haškovec – to samozřejmě můžeme. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – fotbalisti taky dostali polovinu na činnost. Nevidí důvod podporovat 
stolní tenis, když jsou registrovaní v Rychnově. 

Místostarosta Karel Haškovec – to jsme. Ale jsme Rychnov a Mladějov. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – nesouhlasí s tím. Jak se řeklo, není problém, když něco uděláte. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – nebo přispět jiným způsobem, nemusí to být finanční příspěvek.  

Místostarosta Karel Haškovec – můžu se zeptat, co se změnilo od minulých dob, že to šlo a teď to 
nejde? V čem je rozdílná situace? 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – změnilo se to, že nejsou akce. Dříve jste to dělali. 

Místostarosta Karel Haškovec – když něco uděláme, tak si můžeme zažádat? 

Zastupitel Jiří Prusák – když vám schválíme příspěvek, stejně musíte dokládat, na co jste ho využili. 
Nevím, o čem se zase bavíme. Buď schválíme nebo neschválíme příspěvek, ale v každém případě vy 
musíte dodat vyúčtování na co jste peníze použili. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – jenže v tom vyúčtování je vždycky jenom zaplacení 
registračních poplatků a nákup nějakých pomůcek k hraní. Ale nehraje se. Jde o to, že nehrají 
a nedělají tu činnost pro lidi. Nejsou turnaje. Když budu chtít něco vyúčtovat, tak si taky něco 
nakoupím a ty paragony doložím. 

Zastupitel Jiří Prusák – nechci útočit na žádný organizace. Např. hasičům se platí také roční příspěvek, 
vybíral se za loňský rok až letos, protože nemohli chodit. Jako by neměli také žádnou činnost. Mám 
to řešit? Byl to můj příspěvek. Oni si s tím potom zaplatí příspěvky. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – ve veřejnoprávní smlouvě je jasně dané, že se to nesmí být na 
hrazení členských příspěvků. Ale oni to mají jako registrační poplatek. To se už řešilo minulý rok, proto 
se jim nedalo 5.000 Kč ale 2.000 Kč, aby to měli na hrazení tady toho. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – tohle je přeci úplně něco jiného, že ty jsi jako člen a oni by si tady 
to také měli vybrat od lidí. Nevybírají nic a platíme to my. Hasičům to zaplatíš, u ČČK nám to také 
zaplatíš jako člen. 

Místostarosta Karel Haškovec – ve smlouvě je, že obec dává peníze tomu subjektu např. na činnost. 
Abychom mohli vykonávat činnost, tak se musíme zaregistrovat do svazu a zaplatit mu nějaké finanční 
prostředky za to, že on organizuje tu soutěž. To jsou ty peníze, to nejsou ty členské poplatky. 
Kupujeme za to nějaké potřeby, které potřebujeme, abychom mohli hrát. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – proč nepožádáte i Rychnov?  

Místostarosta Karel Haškovec – my žádáme. Žádáme třeba ZOS, místní podnikatelé nás podporují. 
S Rychnovem máme domluvu, že nic neplatíme a když máme turnaj, podpoříme vás občerstvením 
atd. Taková je dohoda. Jsme rádi, že tam můžeme hrát. Obec Mladějov jsme požádali o nějaké finanční 
prostředky. Samozřejmě nemusí je dát, ale budeme rádi, když je dostaneme. Používáme je na to, 
abychom mohli vykonávat svoji činnost. Jestli to utratíme za síťky nebo za míčky, to je v podstatě 



jedno, ne? Jsou to potřeby, které potřebujeme, abychom mohli hrát. Na zúčtování to máte, za co ty 
peníze byly utraceny. 

Zastupitelka Drahomíra Lišková – vloni jsme to taky osekali. Nevíme, jaký ten rok bude. 

Místostarosta Karel Haškovec – žádáme o finanční prostředky na tento rok a jestli zastupitelstvo 
rozhodne tak nebo tak je na zastupitelstvu. 

Zastupitel Jan Grund – to je stejné jako s hasiči. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – pokud se to rozjede, podá se žádost znovu. 

Nikdo další ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2022/9 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje žádost o finanční příspěvek z rozpočtu 
obce pod č.j. 856/2021 ve výši 5.000 CZK pro organizaci SK stolní tenis, z.s., Rychnov na 
Moravě 63, 569 34 Rychnov na Moravě, IČ: 06082726. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: Sekanina, Satler, Kudynová, Prusák Proti: 3 Zdržel se: Haškovec 

Výsledek hlasování: Návrh usnesení nebyl schválen. Usnesení nebylo přijato. 

 

8. Schválení veřejnoprávních smluv 
 
 Charita Moravská Třebová 

Na zasedání zastupitelstva obce dne 16.12.2021 byla usnesením č. MLA 2021/108 schválena žádost 
o poskytnutí dotace ve výši 15.000 CZK. Zastupitelům byla předložena ke schválení Veřejnoprávní 
smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace č. 1/2022. 

Nikdo ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2022/10 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy 
o poskytnutí neinvestiční dotace č. 1/2022 ve výši 15.000 CZK pro organizaci Charita 
Moravská Třebová, Kostelní náměstí 24/3, 571 01 Moravská Třebová, IČ: 65189418. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 8    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

 Oblastní charita Polička 

Na zasedání zastupitelstva obce dne 16.12.2021 byla usnesením č. MLA 2021/109 schválena žádost 
o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 1.500 CZK. Zastupitelům byla předložena ke schválení 
Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace č. 2/2022. 

Nikdo ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2022/11 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy 
o poskytnutí neinvestiční dotace č. 2/2022 ve výši 1.500 CZK pro organizaci Oblastní 
charita Polička, Vrchlického 16, 572 01 Polička, IČ: 49325515. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 8    Proti: 0   Zdržel se: 0 



Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

 Sociální služby Lanškroun 

Na zasedání zastupitelstva obce dne 16.12.2021 byla usnesením č. MLA 2021/110 schválena žádost 
o příspěvek na pobytové sociální služby Domov pro seniory, Domov se zvláštním režimem 
a Odlehčovací služby ve výši 3.000 CZK. Zastupitelům byla předložena ke schválení Veřejnoprávní 
smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace č. 3/2022. 

Nikdo ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2022/12 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy 
o poskytnutí neinvestiční dotace č. 3/2022 ve výši 3.000 CZK pro organizaci Sociální služby 
Lanškroun, Janáčkova 1003, 563 01 Lanškroun, IČ: 75081849. 

HLASOVÁNÍ: 

Pro: 8    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

9. Schválení výše úhrady pro právnické a podnikající fyzické osoby za zapojení do 
obecního systému odpadového hospodářství 

Zastupitelstvo schválilo na svém zasedání dne 16.12.2021 obecně závaznou vyhlášku č. 1/2021 
o stanovení obecního systému odpadového hospodářství, ve které je umožněno zapojení právnickým 
a podnikajícím fyzickým osobám do tohoto systému. Je nutné stanovit výši úhrady. Již v prosinci 2021 
byla na pracovní schůzce dohodnuta výše úhrady 600 Kč za jednu sběrnou nádobu (popelnici) 
o objemu 120l za jeden kalendářní rok. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – každý, kdo je OSVČ, bude platit ještě jednu popelnici 600 Kč 
navíc?  

Místostarosta Karel Haškovec – o tom jsme se minule bavili.  

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – nemělo by to být specifikováno tak, že kdo má sídlo v místě?  

Zastupitel Jiří Prusák – mělo by to být správně projednáno s každým podnikatelem, zjistit, v čem 
podniká, jaký odpad vytváří. 

Zastupitel Jaroslav Satler – dělám zednickou, někdy nechám něco v autě a pak to doma hodím do 
popelnice. Kdo mi to dokáže. 

Zastupitelka Radek Sekanina – co je to za částku 600 Kč pro podnikatele za rok za popelnici. Když 
poveze odpad přímo, dá za 100 kg 600 Kč. 

Místostarosta Karel Haškovec – proto je tam „za zapojení do“. Je možnost vyškrtnout fyzické osoby 
a zůstanou jen právnické. 

Proběhla další diskuze k této problematice. 

Nikdo další ze zastupitelů a přítomných občanů nevznesl žádnou připomínku ani návrh. 

Návrh usnesení č. MLA 2022/13 

Zastupitelstvo obce Mladějov na Moravě schvaluje výši úhrady za zapojení do obecního 
systému odpadového hospodářství pro právnické osoby s provozovnou v obci Mladějov na 
Moravě a to 600 Kč za jeden kalendářní rok za každou sběrnou nádobu (popelnici) o objemu 
120l. 

 

 



HLASOVÁNÍ: 

Pro: 8    Proti: 0   Zdržel se: 0 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno. 

 

10. Různé, diskuze 

Zastupitel Jiří Prusák – ať se uzavře záležitost parkování Vraspíra na parkovišti. Je to ostuda obce. 
Měla by být uzavřena smlouva o využívání této plochy. V případě omezit parkování např. značkou, 
auta nad 3,5 t maximálně 2 hodiny, tak, aby kamiony mohly využít parkoviště pro dělání přestávek, 
zbytek parkování zpoplatněno. Dohadujeme se tady potom o nějaké peníze. Někde mají poplatek 
např. 50 Kč za auto na den. V našem případě 6 x 50 Kč, 300 Kč za den krát počet dní v roce. Potom 
se dohadujeme o 5.000 Kč. 

Zastupitel Jan Grund – na projednání dáváme starostovi rok a rok se nic neřešilo. 

Zastupitel Jiří Prusák – proto uvést do zápisu. Ať starosta podepíše s Vraspírem smlouvu o parkování, 
máme na to jako obec právo. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – pokud budeme jako obec chtít vybírat parkovné, musíme si 
schválit směrnici a požádat dopravní policii o vyjádření a potom teprve sepsat smlouvu. 

Zastupitel Jiří Prusák – Když tam byl složený štěrk na opravu nádraží, byla plocha pronajatá za nějaké 
peníze. Ne smlouvu za parkování, ale za využívání parkoviště. Není to o tom, že tam parkuje, ale má 
tam auta odstavená. V případě nějaké akce, parkoviště vyklidit. 

Zastupitelka Miroslava Pospíchalová – starosta již dříve slíbil, že za ním půjde. 

 

Nikdo další z přítomných nevznesl dotaz. 

Předsedající poděkoval všem přítomným za účast na zasedání. 

Zasedání ukončeno ve 20:15. 

 

Přílohy zápisu: 

1) Informace o konání zasedání zastupitelstva obce 

2) Prezenční listina zastupitelstva obce 

3) Prezenční listina hostů 

4) Rozpočtové opatření č. 14/2021 

5) Dohoda o zaplacení úhrady za užívání nemovité věci č. 22N21/19 

6) Nájemní smlouva č. 22N21/19 

7) Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace č. 1/2022 

8) Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace č. 2/2022 

9) Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace č. 3/2022 

 

 

 

Zapsal:   Marie Zelencová 

 

Ověřovatelé zápisu:  Jan Grund 



     

    Eva Kudynová     

 

Starosta:   Lukáš Marek 

 

V Mladějově na Moravě dne 26.01.2022 


